
 

Concept besluitenlijst presidium 
Datum vergadering 19 december 2022 

Aanvang 20.00 uur 

Locatie 

Voorzitter 

Brandweerzaal, Rijnstraat 20, Geldermalsen 

Henk de Man 

Aanwezig Hans Daudeij (DB), Fred Temminck (CU), Rita Boer Rookhuiszen-de Joode (D66), 

Petra van Kuilenburg (LLBWB), Lourens van Bruchem (SGP), Gert-Jan van Ochten 

(VVD), Annet IJff (PvdA), Gijsbert van de Water (VWB), Jur van der Lecq (GL), Ton 

Miltenburg (CDA), Servaas Stoop (burgemeester) 
Afwezig Andrea Zierleyn (GL) 
Griffier Hans van der Graaff 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering kort na 20.00 uur. 

Mevrouw Zierleyn is afwezig en wordt vervangen door de heer Van der Lecq. 

 

2. Vaststellen agenda 19 december 2022  

Mevrouw Van Kuilenburg mist het Exceloverzicht van de planning de komende vergaderingen. De griffier is hier 

niet aan toegekomen door onderbezetting bij de griffie.  

Met deze opmerkingen wordt de agenda vastgesteld. 

 

3. Vaststellen besluitenlijst 21 november 2022 

De heer Van der Lecq merkt op dat bij punt 3, laatste alinea, het woord fractie, portefeuillehouder moet zijn. 

Mevrouw Van Kuilenburg ziet dat bij de Aanwezigen de heer Daudeij moet worden vermeld in plaats van de heer 

De Jong. De heer Van Bruchem was er in plaats van de heer Kievit. 

De heer Van Bruchem geeft aan dat bij agendapunt 7 bij Verzoeken er voor de verordeningen zoals het 

Reglement van Orde een nieuwe datum in januari zou worden gepland. Hij hoort dit graag vandaag nog. 

Tot slot geeft burgemeester Stoop aan dat hij in het vorige presidium opmerkingen gemaakt over de 

raadsvergadering van 25 oktober. Die opmerkingen ziet hij graag nog opgenomen in de besluitenlijst. Deze 

besluitenlijst kan dan in het volgende presidium met bovengenoemde wijzigingen en aanvullingen worden 

vastgesteld. 

 

4. Evaluatie 

Met betrekking tot een aantal  agendapunten heeft de heer van Bruchem zich gestoord aan de toon van het 

debat. Hij memoreert onder andere de wijze waarop wethouders de raad te woord staan, maar ook aan 

sommige bijdragen vanuit de fracties.. Hij vraagt of in het vervolg wat hoffelijker met elkaar  

om te gaan. Hij verzoekt de voorzitter van het college dit ook in het college te bespreken. Daarnaast vindt hij het 

onjuist dat ambtenaren in politieke discussies worden betrokken, zoals dat de afgelopen vergadering tegen de 

eigen griffie is gebeurd. 

De heer Daudeij reageert dat hij geen ambtenaar met naam en toenaam heeft genoemd en spreekt zijn oordeel 

uit over de wijze waarop collega raadsleden naar zijn mening deze discussie hebben voorbereid. Mevrouw Boer 
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Rookhuiszen en de heer van Bruchem nemen afstand van de bewoordingen die de heer Daudeij hier heeft 

gebruikt. De griffier geeft aan liever in een besloten gedeelte van de vergadering hierop in te willen gaan.  

 

Beeldvorming 06-12-2022, Jongerenraad, speeddaten en papierinzameling Avri 

Mevrouw Boer Rookhuiszen vond dit een prima avond, hoopt dat de positieve insteek van en over de jongeren  

een vervolg krijgt.  

Mevrouw IJff is de draad kwijt hoe het proces bij de Avri verder loopt, in ieder geval over de papierinzameling. 

Voor besluitvorming in het AB in februari moeten zaken hierover helder zijn is haar idee, daarna lijkt haar vreemd  

gezien het onderwerp. 

 

Oordeelsvorming 1 en 2, 13-12-2022 

Zowel over de  beheerverordening gemeentelijke begraafplaatsen als over de onderwijsvisie zijn in de 

oordeelsvormende voorronde kleine tekstuele wijzigingen aangegeven. Na een korte discussie wordt bepaald 

dat deze wijzigingen per amendement aan de gemeenteraad moeten worden voorgelegd. De griffier geeft aan 

daar een voorzet voor te willen geven 

 

5. Conceptplanning raadcyclus december, update (bestuurlijke) planning 2022 

- Mevrouw Boer Rookhuiszen dacht dat in december nog een besluit moest worden genomen over verlenging 

contract accountant. De griffier meldt dat het mogelijk is dit in januari te besluiten met terugwerkende 

kracht. Als lid van de auditcommissie vult de heer Van Bruchem aan, dat voor verlenging van een jaar wordt 

gekozen. De griffier merkt daarbij op dat na die periode er een aanbestedingstraject doorlopen moet 

worden. 

- De heer Van Bruchem kondigt een amendement aan op de beheerverordening gemeentelijke 

begraafplaatsen;  het amendement houdt in dat ook de tarieventabel dan wijzigt. Hij vraagt ondersteuning 

bij het wijzigen hiervan; 

- De volgorde van stemming wordt hierop wel aangepast; er zal eerst over de beheerverordening worden 

gestemd, pas dan over de belastingtarieven. 

- De griffier gaat bespreekt met de directiesecretaris hoe kleine tekstuele wijzigingen in de stukken kunnen 

worden aangepast alvorens ze aan de raad worden voorgelegd. 

 

Beeldvorming 1 en 2 10 januari 2023 

 

Beeldvorming 1; Beleidsplan verlichting 

De agenda wordt conform vastgesteld 

Beeldvorming 2, update Wonen 

Hij vult nog aan dat er informatienota’s en andere avonden zijn gepland volgend jaar over het onderwerp 

woningbouw. In het vorig presidium is echter de griffie gevraagd de update woningbouw in januari te agenderen. 

De heer Temminck vindt het goed dat de griffier dit zo opgepakt heeft, maar hoopt inhoudelijk iets nieuws te  

horen en dan liever wat later geïnformeerd te worden, bijvoorbeeld eind februari.  

Mevrouw van Kuilenburg vraagt een overzicht komen van alle principebesluiten, ook voor de tiny houses. 

De griffier stelt voor het onderwerp wonen in een volgend presidium terug te laten komen, met punten van alle 

fracties wat de informatiebehoefte bij dit onderwerp is en daarna samen met de ambtelijke organisatie te 

overleggen hoe en wanneer dit in te vullen.  
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De beeldvormende avond 2 op 10 januari kan hierdoor komen te vervallen. 

 

Oordeelsvorming 17 januari 2023 

De agenda wordt conform vastgesteld .  

De griffier licht de 1e wijziging OZB toe die aan de agenda is toegevoegd. 

Op verzoek van het presidium wordt er voor het onderwerp Avri, papierinzameling verenigingen en het inzamelen 

van incontinentiemateriaal (pluspakket) geagendeerd op de oordeelsvormende vergadering van 17 januari 2023. 

 

Bestuurlijke Planning 

De heer Van der Lecq, Wijkuitvoeringsplan Duurzaamheid pag. 6, merkt hij op is beleidsvormend, maar dit  

onderwerp is nog niet in de beeldvorming geweest. Eigenlijk is eerst oriëntatie gewenst. 

Mevrouw IJff vult aan dat er wel een informatienota is ontvangen bij de ingekomen stukken over dit onderwerp. 

Burgemeester Stoop wil een tussenstap voorstellen, namelijk om vragen te inventariseren in of voor het 

kerstreces vanuit de fracties. Deze vragen dan in het volgend presidium laten terugkomen en bespreken met 

elkaar. De griffie kan alvast kijken of er een beeldvormende avond in te richten is in februari over dit plan. 

 

6. Overzicht diverse lijsten 

Mevrouw Van Kuilenburg, merkt bij de moties op, dat de motie Avri Pluspakket, mede is ingediend door LLB. 

 

Mevrouw IJff mist bij de moties Parallelweg N327 en motie kruising de reactie op de tweede vraag die daarin 

vermeld staan over o.a. het monitoren van ongelukken. Daardoor worden deze moties niet afgedaan geacht.  

 

Bij de begrotingsraad kindervragenuur, ontbreekt deze motie. De uitvoering hiervan ligt bij de griffie. De motie 

wordt er alsnog tussen gezet in de lijst. 

 

Bij Toezeggingen, meldt mevrouw IJff, de opmerking over de UBR staat er al lang bij, naar haar idee is de 

communicatie nog steeds nihil. Graag hier een update over het volgend presidium. 

 

Bij het accommodatieplan gemeentelijk vastgoed, mist zij dat er voor Integreren Doe je Samen en Stichting Help 

Elkaar, ook is toegezegd dat er maatwerkoplossingen voor komen, dat ziet zij ook graag opgenomen als 

toezegging. 

 

Mevrouw Van Kuilenburg mist nog het antwoord van 25 oktober aan de heer Kusters, deze kwestie zou op 13 

december afgehandeld zijn. Zij stelt de vraag in de raadsvergadering van 20 december.  

 

7. Verzoeken 

- Toevoegen van voorstel inzake 1e wijziging verordening OZB WB2023 Dit is afgehandeld door het op de 

agenda van de oordeelsvorming te zetten. 

- Mobile Device Management (MDM)  

De griffier legt nog uit dat de toen geplande avond met ook dit onderwerp is vervallen. Omdat dit een 

belangrijk onderwerp is, zou iedereen hier bij aanwezig moeten zijn, vandaar het voorstel de avond van de 

raadsvergadering na afloop hier voor te reserveren, max. 1 uur. Het presidium gaat hiermee akkoord. 



Agenda presidium gemeente West Betuwe 

Pagina 4 van 4 

 

 

- Koffie-ochtend bij en met de griffie 18 januari 2023  

Vooruitlopend op het  vernieuwde gemeentehuis wil de griffie toch alvast de gelegenheid bieden in een 

informele setting bij elkaar te komen, bij deze is iedereen van harte uitgenodigd. Meer info volgt via de 

Outlookagenda’s. De tijden en dagen wisselen in de toekomst om iedereen te kans te geven een keer 

aanwezig te zijn, zowel voor raads-, burger- en collegeleden.  

- Notitie gebiedsgericht ontmoeten; Besloten wordt qua werkwijze de notitie te volgen. 

 

8. Mededelingen 

Het verzoek van de heer Van Bruchem inzake de discussie over de wijze van vergaderen, inclusief de drie 

verordeningen,  is te kijken of deze avond nog in de planning van januari meegenomen kan worden. 

 

9. Rondvraag 

Mevrouw Van Kuilenburg; bij de oordeelsvorming vindt zij dat de voorzitter niet bepaalt wat de volgorde is wie 

het woord krijgt. Dit is aan de partij zelf wie dat doet. De partij moet ook aan kunnen geven als zij het woord niet 

willen voeren. 

 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 

 


